



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

CBUAE issues guidance to financial institutions on the application of International Financial Reporting Standard (IFRS 9)

المصرف المركزي يصدر توجيهات إلى المؤسسات المالية حول تطبيق المعيار الدولي لرفع التقارير المالية رقم 9 (IFRS 9)

Abu Dhabi (30 May 2020): The Central Bank of the UAE (CBUAE) has issued its guidance to financial institutions on the application of International Financial Reporting Standard 9 (IFRS 9). The guidance has been issued after a consultation with stakeholders in the financial sector.

أبوظبي (30 مايو 2020): أصدر مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي توجيهاته إلى المؤسسات المالية حول تطبيق المعيار الدولي لرفع التقارير المالية رقم 9 (IFRS 9)، وذلك بعد التشاور مع أصحاب المصلحة في القطاع المالي.

The objective of IFRS9 guidance is to ensure that credit losses resulting from the consequences of Covid-19 pandemic are appropriately calculated. IFRS9 guidance proposes practical solutions to manage the impact of economic uncertainty on the estimation of expected credit losses, while remaining compliant with IFRS 9.

وتهدف هذه التوجيهات إلى ضمان احتساب الخسائر الائتمانية الناتجة عن تداعيات وباء كوفيد-19 بشكل مناسب، وتقتراح حلولاً عملية للتعامل مع تأثير عدم اليقين التي يشهدها الاقتصاد حالياً على تلك الخسائر، الى جانب الامتثال لمتطلبات المعيار الدولي لرفع التقارير المالية رقم 9.

The guidance also aims to ensure transparency and disclosure, contributing to strengthened financial stability in the UAE.

كما تسعى هذه التوجيهات إلى تعزيز الشفافية والإفصاح وتسهم بالتالي في تعزيز الاستقرار المالي.

-Ends-

-انتهى-